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To: ENE FEIN Gorivm nl]
Ce SAFE] [AF-S E-CR @ rivmn. nl]; IEEE EEN EEE 6 rivmni]
From: 54.200

(I
5.1.20

Sent: Thur 1/7/2021 12:04:37 PM

Subject: RE: UPDATE KNELPUNT: AFGEROND 210106 lijst instellingen niet bij een koepel.xlsx

Received: Thur 1/7/2021 12:04:38 PM

Ah helder! Dan is het onderdeel van scenario’s

Sent: donderdag 7 januari 2021 13:04

@rivm.nl>

re: Kil
RAE

AE @rivm.nl>; EE EEE orivm.ni>

Subject: RE: UPDATE KNELPUNT: AFGEROND 210106 lijst instellingen niet bij een koepel.xlsx

Ok. Dit ging over de groep die niet onder een instellingsarts valt en de suggestie kwam uit de NVAVG. Dus mochten

jullie de scenarios extern gaan bespreken, weet dan dat dit ook als idee is geopperd.

Groetjes, [ERED

Sent: donderdag 7 januari 2021 12:54

To: 512  5.1.2e G rivm.nl>; [EE IEE rivm.nl>

Ce: BEN BAR BRACE © rivm.nl>

Subject: RE: UPDATE KNELPUNT: AFGEROND 210106 lijst instellingen niet bij een koepel.xlsx

Hi[EEEon IEEE
Ik heb geen zicht op wie wel/ niet mobiel is van alle instellingen (N=220.000). Laat dit de koepels/ instellingen
inventariseren of ze dit als een mogelijkheid zien.

Het is denk ik wel lastiger om logistiek te organiseren. Met de covidregels kan je ze niet in grote bussen gaan

vervoeren en daarna 15 min. Wachten per persoon tot ze terug kunnen.

De instellingen zouden dit dan zelf kunnen regelen.
Vanwaar de vraag? Ik dacht dat er in de instellingen door de instellingsarts AGV en SO zou worden gevaccineerd.
Is dit een issue/ knelpunt wat jullie niet zelf kunnen oppakken? Laat het even weten aan [EIEN

Voor de groep van de bewoners onder huisartsenzorg (N=80.000) gaan we als het scenario verder kan worden

onderzocht.

Een inventarisatie maken wie wel/ niet mobiel is om naar HAP te gaan en hoeveel er <60 jaar zijn.
Deze groep is wel onderdeel van jullie totale populatie en we verkennen op dit moment of ze idd naar HAP kunnen

ipv HA naar alle clienten (zie mail over scenario 4).

Groet,

Sent: donderdag 7 januari 2021 10:10

rivim.n>;IEE EXE EENe ivn.01>

Subject: RE: UPDATE KNELPUNT: AFGEROND 210106 lijst instellingen niet bij een koepel.xlsx

Dank jeBE Bestaat er nog een mogelijkheid dat (een deel van) deze groep met eigen vervoer naar de GGD

kunnen worden gereden en op die manier geént kunnen worden ipv het vaccin naar deze groep toebrengen?

Gr,

From: JEvon.
Sent: woensdag 6 januari 2021 22:24



1085099

To: @rivm.nl>; [EREACH ERED @rivm.nl>

Ce: ERE BRE a rivm.nl>; [EXE @rivm.nl>

Subject: UPDATE KNELPUNT: AFGEROND 210106 lijst instellingen niet bij een koepel.xlsx

Dag dames,

Hierbij stuur ik jullie de lijst met de ‘instellingen die niet bij een koepel” zijn aangesloten.

Op basis van een hele ruwe schatting kan ik zeggen dat het om ongeveer 850-1000 instellingen gaat die niet bij
een van de koepels zijn aangesloten.

Waarom een schatting? In de lijst (tab 2) ben ik van unieke AGB codes uitgegaan, dan kom ik op een totaal van

2634 instellingen uit.

In deze lijst staan instellingen met meerdere unieke codes, ongeveer 1/3.
Het is een enorm gepuzzel geweest omdat:

a. De lijsten niet makkelijk met elkaar te vergelijken zijn, dus nu handmatig gedaan;
b. De vektiz lijst veel dubbele ABG codes per instelling en meerdere adressen per instelling weergeeft, waarin

het ook lijst alsof er af en toe iets niet helemaal lekker is ge-extracked. Dus belangrijk om kritisch naar deze

lijst te kijken of deze voldoet aan wat jullie nodig hebben.

Deze instellingen apart uitnodigen? Nee.

Mijn advies is dan ook als volgt: wanneer de koepels hun leden aanschrijven/ oproep sturen voor het bestellen van

de vaccinaties dan zou ik de overige lijst niet apart gaan uitnodigen. Maar op de website van RIVM

(bestelapplicatie vaccinaties) voor de niet aangesloten instellingen een bericht plaatsen waarin duidelijk wordt welke

stappen ze zelf moeten ondernemen om vaccins te kunnen bestellen met daarbij de minimale vereisten (AGB

code...) om te kunnen voldoen.

Tenzij IEEE en | 5i12e PAL de lijst checken en inschatten wat wel en niet een “instelling” is dan blijft er denk ik

een kleinere selectie over. Echter gezien de tijd die het mij heeft gekost tot dit overzicht te komen niet echt

praktisch.

Graag hoor ik of hiermee het knelpunt mbt overzicht is opgelost.

Groet,


